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Interpelacja 

 

Szanowna Pani 

Katarzyna Kuczyńska-Budka 

Prezydent Miasta Gliwice 

 

Dotyczy: Możliwości wstąpienia do programu pilotażowego e-płatności. 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

Miasto Gliwice od wielu lat korzysta z własnej platformy umożliwiającej mieszkańcom sprawdzenie 

oraz uregulowanie zobowiązań, która funkcjonuje pod nazwą GEPAR. Platforma ta w mojej ocenie jako 

użytkownika jest już przestała i mało funkcjonalna. Ponadto skorzystanie z możliwości opłacenia przez 

platformę zobowiązania obwarowane jest prowizją. Pragnę zwrócić uwagę, iż od kilku lat rozwijana 

jest usługa rządowa pod nazwą „e-płatności”. Usługa jest w pełni kompatybilna z zyskująca coraz 

większa popularność usługą „mObywatel” oraz pozbawiona jest opłat prowizyjnych. Warto nadmienić, 

że programu korzystają już okoliczne gminy takie jak: Ruda Śląska, Zabrze, Tarnowskie Góry. 

 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na poniższe pytania: 

1) Jaki są roczne koszty utrzymania przez Miasto Gliwice dotychczas funkcjonującej platformy 

GEPAR? 

2) Ilu mieszkańców korzysta z platformy GEPAR dokonując z niej płatności? 

3) Czy kierownictwo miasta planuje dołączyć do programu pilotażowego „e-płatności”?   

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

 


